
Toelichting op de begroting 2021. 
 
De begroting 2021 is, omdat we in het begin van het jaar geen ledenvergadering hebben gehouden, 
gaandeweg aan bijvoorbeeld de Covid ontwikkelingen 2021 aangepast. Dat geeft een steeds beter 
beeld van de financiële ontwikkelingen in 2021. 
Er komt geen Havenfestival, dus de vraag of we zelf tenten moeten huren en tegen welke prijs is dus 
niet aan de orde. 
We vertrekken uit de Cobra en gaan naar het pand Markerkant. Dat heeft een behoorlijk effect naar 
de te betalen huur voor 2021 en volgende jaren. 
We zijn in gesprek met een professionele dirigente, dus in de begroting gaan we ervan uit, dat na de 
zomervakantie deze dirigente zal worden ingezet. 
Er zijn een tweetal plannen ingediend bij het cultuurfonds van de Gemeente voor financiële 
ondersteuning, enerzijds gericht op de verbetering van de performance van het koor en anderzijds 
op het jubileum dit jaar en het maken van een kwaliteitsslag  
Beide plannen zijn goedgekeurd en we ontvangen, na realisatie daarvan, 75% van de door ons 
ingediende begroting. 
De contributie inkomsten dit jaar zullen, ten opzichte van voorgaande jaren, achterblijven. In 
belangrijke mate wordt dit veroorzaakt door het lagere ledenaantal, maar ook het besluit om 
gedurende de Lock down de contributieverplichting niet toe te passen. 
We gaan ervan uit dat onze sponsors ook dit jaar hun verplichting zullen nakomen. Gelet op de 
achterliggende periode is ervoor gekozen om de facturering pas het 3e kwartaal te laten plaatsvinden 
in de verwachting dat het voor de bedrijven weer “ normaal” is en zij voldoende inkomen genereren. 
 
De begroting gaat ervan uit, dat er dit jaar geen optredens plaatsvinden in verzorgingstehuizen. De 
inschatting is dat deze huizen voorzichtig zullen zijn met het toelaten van grote groepen in de 
recreatieruimte of eetzaal, of wellicht eisen zullen gaan stellen aan bijvoorbeeld vaccinaties of 
testen. 
 
Het is dus een sobere begroting, waarvoor we de instemming vragen van de leden. Het is ook een 
begroting die als consequentie heeft, dat wij uiterst zorgvuldig zullen moeten gaan kijken naar de 
kostenkant. Zolang extra inkomens vanuit bijvoorbeeld optredens ontbreken, zullen we scherp aan 
de wind moeten varen om onze vereniging financieel gezond te houden 


